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      Аннотация

    
        
          В данной работе исследуются эффективные свойства композитных
материалов в зависимости от геометрической ориентации волокон с
использованием конечно-элементного анализа в ANSYS Static Structural и пакета
прикладных программ Wolfram Mathematica. В данной работе даны общие
понятия композитов и их классификация. Проведен конечно-элементный анализ
двух моделей композитных материалов, выполнено сравнение полученных
результатов с выбранными аналитическими методами описания данных
моделей.
        

        
          The scope of this work is to analyze the effective properties of composite materials
depending on the geometric orientation of the fibers using the finite element analysis
in ANSYS Static Structural and the Wolfram Mathematica software package. General
concepts and classification of composite materials are provided. Finite element
analysis of the two models of composite materials as well as a comparison of the results
obtained with the selected analytical methods for describing these models have been
carried out.
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